

SpLitt

Styrelsemöte 2020-03-02 16:15

Protokoll

02 Mars / KL. 16:15 / HB202

Ordförande: Erica Jonasson
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Olivia Darstedt

Ledamot: Norea Kolenda
Ledamot: Hanna Konnebäck
Ledamot: Erik Månsson
Ledamot: Maria Palm
Ledamot: Joel Randeblad

Formalia

F1 Möte öppnas

F2 Val av mötesfunktionär:
sekreterare: Erik Månsson
justerare: Joel Randeblad

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info: Det viktigaste är att anmälan till kårfullmäktige är öppen.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info: Inte mycket att säga här idag.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info: Pengarna från HumSamPro har kommit in. Fakturan av hyran från Tryggheten (300kr) har också kommit in. HHUS har fortfarande inte fått sin betalning (Olivia är i kontakt med dem); när denna betalning väl kommer in ligger vi på 2863kr minus.

I5 Skrivartävling

Hur går det? Något som behövs med hjälp inför boksläppet osv?: Skall ses i helgen och kolla över bidragen. Alla bidragen är inne.

I6 Overaller

How ya doin?: Skall ha ett möte i veckan och diskutera arbetet. Erik har gjort några förslag. Det vore bra att ha en informationsträff där Overallens vänner kommer och talar (för alla SpLitts medlemmar). Det vore bra om denna informationsträff sker den 25/3. Till nästa träff är det bra om all information är klar samt att lanseringen är klar. En overallsittning är också inplanerad.

I7 Kampanj för psykisk ohälsa

Hur går det?: Planen var att träffas förra veckan men p.g.a. skola samt att vissa delar från kårens sida inte har varit klara, har mötet behövts skjutas på. Möte skall vara i nästa veckan och då skall även information läggas upp på instagram. Det kommer även att finnas ett "hej hur mår du"-bås i Lindellhallen. För att få stå i båset kommer man behöva gå på en informationsträff. Folk behövas till detta projekt. Båset kommer vara öppet från 31 mars.

Evelina (läraren) har hållit i skrivlektioner med läkarna som ett sätt att bearbeta psykisk ohälsa. Kan vara en idé att ta kontakt med henne.

I8 Mottagning

Hur går det för er?: Har inte kommit igång än. Första mötet är på torsdag (för generaler och kaptener). Förslagsvis ett lunchmöte. På detta möte kommer information att ges till generaler och kaptener: hur en mottagning går till, vad som skall göras etc. Utbildningen är på onsdag den

11/3 nästa vecka i Aula Nordica, superviktigt att alla är där då. Mer information kommer Line att skicka ut.

Diskussion

D1 Overallmärken

Erik fortsätter fila på märkena. Vi skall även kolla på existerande märken för att få ned priset.

D2 Kommande event

Några förslag för kommande event.

- Snöbyggartävlingen kommer inte att bli av p.g.a. klimatförändringar.
- På programrådet talades det om en mer interaktiv workshop. Erica tänker att man kan ta kontakt med lärarstudenterna och försöka få ihop en föreläsning som tilltalar både dem och oss.
- Joel föreslår ett annat alternativ: en föreläsare med fokus på queer-perspektiv eller HBTQ frågor.
- Norea föreslår att vi skall ha en föreläsning om versmått.
- Programrådet föreslog att vi skulle jobba mer programöverskridande.
- Ett annat förslag är tipspromenad med ett annat program.
- Många olika event på Stadsliden (Picknick, tipspromenad etc.)
- EPP och fika.

D3 Årshögtiden

Förslagsvis går två stycken från SpLitt (varav en Erica, som är sugen) i.o.m. det begränsade antalet platser.

Beslut

B1 Overallmärken

Erik får fortsätta pilla. Möte onsdag den 4/3 klockan 12.00.

B2 Kommande event

- En EPP veckan efter Littfest.
- Erica tar på sig att kolla vidare efter föreläsare.

Övrig fråga:

- Joel vill inte att vi bokar HB202 något mer.

- Vill vi ha en skrivarcirkel för fler människor? Joel och Alice håller på med en egen skrivarcirkel och undrar om det är någonting som flera vill delta i.

F4 Möte avslutas

Underskrifter

Ordförande:

Sekreterare:

Justerare: